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Hello Work Fukuoka-Chuo provides job information and consultation at the Fukuoka 

Employment Service Center for Foreigners. 

English and Chinese interpreters are available during the following hours. 

 

English：  Monday to Friday                 10:00-12:00  and  13:00-17:00. 

Chinese：  Monday and Thursday            10:00-12:00  and  13:00-17:00. 

 Ukrainian：Tuesday                         10:00-12:00  and  13:00-17:00. 

 

【NOTICE】 

 We check your status of residence and expiration date to confirm that you are legally 

permitted to work in Japan under the Immigration Control Act. Please bring your 

Alien Registration Card or Resident Card, and show it at our counter. When your 

status is designated activites, please also bring your passport. 

 

 Hello Work job information is written in Japanese. (There is no job information 

specialized for foreigners only.) Japanese basic conversation skill is necessary for job 

and job interviews.  

 

【Location】 

Hello Work Fukuoka-Chuo  

Fukuoka Employment Service Center for Foreigners  

Elgala Office 12th Floor, 1-4-2 Tenjin, Chuo-ku, Fukuoka-shi 

 ☎（092）716－8608 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

Fukuoka Employment Service Center for Foreigners 



 

 

 

 

 

 

 

在福冈中央职业安定所设有福冈外国人雇用服务中心，可利用求人检索的电脑阅览求人情报，

接受外国人的就职咨询和介绍工作。在如下的时间里配有英语・中国语的翻译。 

 

【 翻译配置时间 】 

＜英 语＞ 星期一 至 星期五 

 上午１０：００～１２：００  下午１３：００～１７：００ 

 

＜中国语＞ 星期一・星期四 

 上午１０：００～１２：００  下午１３：００～１７：００ 

 

<乌克兰语>  星期二 

上午１０：００～１２：００  下午１３：００～１７：００ 

 

【 求职登录时要注意 】 

在接受就职・介绍工作时，将要确认在留资格及在留期限等，因此请带好在留卡并提示给窗

口职员看（在留资格是“特定活动”者请将护照一起带来）。 

在职业安定所介绍的工作是针对一般人的（没有针对外国人的专门工作）因此在面试及工作

时要求外国求职者必须具备基本的日语会话能力。 

 

 

【 所在地等 】 

福冈中央区职业安定所 福冈外国人雇用服务中心  

福冈市中央区天神 1-4-2 エルガーラ写字楼１２层 

电话（０９２）７１６－８６０８ 

 

福冈外国人雇用服务中心的案内 


